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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Recsk Nagyközség Önkormányzata Oktatási-, Művelődési és Sport 
Bizottságának a 2012. június 25-én megtartott üléséről 
 
Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 
 
Kochné Holló Edit bizottsági elnök: 
 
Köszönti a megjelenteket, a bizottsági tagokat és a meghívott civil szervezetek vezetőit. 
Megállapítja, hogy a Bizottság részéről jelen van 5 fő, az ülés határozatképes, azt megnyitja. 
Javasolja, hogy a meghívón szereplő napirendi pont kerüljön megtárgyalásra. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kolozsváriné Tarjányi Mária bizottsági tagot kéri fel. 
 
NAPIREND 1./  A Jámbor Vilmos Általános Iskola igazgatói állás betöltésére 

 érkezett pályázat véleményezése 
Előterjesztő: Pócs István polgármester, Varró Gyuláné  
címzetes főjegyző 

 
 

Kochné Holló Edit bizottsági elnök: 
A bizottsági tagok írásban megkapták és véleményezték a beérkezett pályázatot.  
Megkérdezi a pályázót, hogy szóbeli kiegészítése van-e. 
 
Hollóné Bódi Katalin: 
Pályázatához nincs kiegészítése.  Megköszöni a polgármesternek, jegyző asszonynak és a 
Polgármesteri Hivatalnak az elmúlt 5 évben nyújtott támogatását, segítségét. Az 
iskolavezetése a polgármester, Képviselő-testület támogatása nélkül elképzelhetetlen lenne.  
 
Dr. Sófali Antal bizottsági tag: 
Hollóné Bódi Katalin pályázati anyagával kapcsolatban kérdezi, hogy a családlátogatás 
működik-e még? 
A nemzeti ünnepek hangsúlyozottabbá tételét hiányolta a pályázatából. A hitoktatás nem tudja 
működik-e még az iskolában? 
Nehezen tudja elfogadni ezt az új un. zsargon nyelvet. A magyar nyelv ezen fattyúhajtásait ki 
kellene irtani, bár tudja ez nehéz feladat, mert már minden téren – média, sajtó, stb. – ezt 
használják. 
 
Hollóné Bódi Katalin: 
Már nincs ilyen, azt tapasztalta, hogy a szülők határozottan el is zárkóznak ez elől. 
Szívesebben bejönnek a szülők az iskolába. A családsegítővel közösen – amikor szükséges – 
akkor elmennek.  
Hitoktatás működik jelenleg is az iskolában. 
A nemzeti ünnepekről megemlékeznek, iskolai ünnepségen vagy történelem órán is – 
osztálykeretek között. 
Próbálják - személy szerint ő is – a zsargon helytelen használatára figyelmeztetni a 
gyerekeket, de olyan elterjedt dolog – pl. az interneten is – hogy ez ellen már nagyon nehéz 
tenni. 
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Nagy Károlyné alpolgármester: 
Mint pedagógus elmondja, hogy a tanulóknak már az alsó tagozatban erősítik magyarság 
tudatát, megtanulják nemzeti jelképeinket, ünnepeink jelentését, a himnuszt a szózatot. 
 
Dr. Sófali Antal bizottsági tag: 
Zenetanár van-e az iskolában? 
 
Hollóné Bódi Katalin: 
Ebben az évben volt zeneoktatás, de szeretné még jobban fellendíteni az iskolában a 
zeneoktatást. Ehhez szükség lenne egy megfelelő zenetanárra. 
 
NAPIREND 2./ A Csengővár Óvoda óvodavezetői állás betöltésére érkezett 

pályázatok véleményezése 
Előterjesztő: Pócs István polgármester, Varró Gyuláné  
címzetes főjegyző 

 
Kochné Holló Edit bizottsági elnök: 
A bizottsági tagok írásban megkapták és véleményezték a beérkezett pályázatokat.  
Megkérdezi a pályázókat, hogy szóbeli kiegészítésük van-e. 

 
Fásiné Fodor Katalin mb. óvodavezető: 
Tájékoztatásként elmondja, hogy amennyiben megbízást kap az intézmény vezetésére, 
folytatja a TÁMOP-os pályázatot. Az óvoda felújításhoz kapcsolódó pályázat feltétele volt, 
hogy bizonyos pályázatokon indulni kell. A folyamatban lévő pályázaton 100 %-os 
támogatottságot lehet elnyerni. A pályázatot eszközfejlesztésre - udvari játékok – nyújtanák 
be. 
Borosné Kollár Mária pályázó: 
Külső pályázóként a rendelkezésére álló adatok alapján nyújtotta be pályázatát, ami 
tartalmazza az óvoda vezetésére vonatkozó információkat. 
 
Dr. Sófali Antal bizottsági tag: 
Mit jelent az IPR – rövidítés?   
 
Fásiné Fodor Katalin mb. óvodavezető: 
Hátrányos és halmozottan hátrányos helyzetű gyermekek felzárkóztató programja. 
  
Dr. Sófali Antal bizottsági tag: 
Magdáné Harangi Judit pályázó (időközben visszavonásra került) anyagában olvasta, hogy 
fontos a gyermekek „magyarság tudata”. Ezt a többi pályázatból hiányolja. Dicséretes, hogy 
Fásiné Fodor Katalin pályázatában a magyar népmese benne van, viszont a magyar népi tánc 
tanítást is szorgalmazná. A nemzeti ünnepek közül a március 15-e megünneplése szerepel az 
anyagában, sajnálja, hogy a többi ünnep nincs említve, fontos lenne ezek tudatosítása is. 
Fásiné Fodor Katalin pályázatával kapcsolatban megkérdezi, hogy a „gyermek választ és 
dönt” – kifejezés alatt mit ért pontosan, ennyire nagy szabadsága van most a gyerekeknek? 
Ezt egy kicsit nehezményezi. Dicséretesnek tartja a drámapedagógia irányt és a tehetséges 
gyermekek fejlesztését. 
 
Fásiné Fodor Katalin mb. óvodavezető: 
Ez alatt azt érti, hogy önálló gyerekeket csak úgy tudnak nevelni, ha egy kis önállóságot 
biztosítanak nekik. 
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Dr. Sófali Antal bizottsági tag: 
Az óvodában van-e szakképesített zene oktató? 
 
Fásiné Fodor Katalin mb. óvodavezető: 
Léteznek un. „zene-ovik”, itt még ez nem valósult meg. A munkatervükbe szeretnék beépíteni 
az óvónők zenei továbbképzését. Ezt követően tudják már az óvodában is elkezdeni a zenei 
nevelést. 
 
Kochné Holló Edit Bizottság elnöke: 
A napirendekre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért megköszöni a 
pályázóknak az ülésen való részvételt. 
A Bizottság a pályázatokat megvitatta, a pályázók válaszoltak a feltett kérdésekre, 
észrevételekre. A döntést a Képviselő-testület fogja meghozni. 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a beérkezett pályázatok a pályázati kiírásnak megfelelnek, 
a Képviselő-testület elé terjesztésével egyetért és tudomásul veszi Magdáné Harangi Judit 
pályázatának visszavonását  – kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Bizottság egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
 
 

3/2012.(II.29.) Művelődési-, Oktatási és Sport Bizottsági Határozat 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Művelődési-, Oktatási és 
Sport Bizottsága megállapította, hogy az iskolaigazgatói és az 
óvodavezetői állásra beérkezett pályázatok a pályázati kiírásnak 
megfelelnek.  
A Bizottság egyhangú szavazattal egyetértett a pályázok Képviselő-
testület elé terjesztésével, Magdáné Harangi Judit pályázatának 
visszavonását tudomásul vette. 
 
Határidő: Képviselő-testület elé terjesztésre: 2012. június 25. 
Felelős: Bizottság elnöke 
 
 

Kochné Holló Edit Bizottság elnöke: 
Az ülésen további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért megköszönte a részvételt és az 
ülést 15,55 órakor bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 Kochné Holló Edit Kolozsváriné Tajányi Mária 
 Bizottság elnöke jegyzőkönyvhitelesítő 
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